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EL TEMA

Seguim pel bon camí en un 
servei que, per normativa 
europea, tendirà a ser més 
car i que es repercutirà 
íntegrament a la població per 
assolir la reducció de residus

La recollida selectiva a Borgonyà 
millora el reciclatge a Sant Vicenç

L'arribada de la recollida selectiva 
a Borgonyà ha millorat de manera 
remarcable les xifres de recollida de 
deixalles i de reciclatge a Sant Vicenç 
de Torelló. Ha estat a través d'aquest 
sistema que s'ha aconseguit reduir 
la producció de resta (residus sense 
reciclar) d'un 22% l'any 2023 a un 
14% registrat des de l'arribada de la 
recollida selectiva a Borgonyà. Aquest 
fet també es constata clarament en el 
tonatge total de residus generats, que 
si comparem entre el 2023 (previ a 
l'arribada del porta a porta al nucli de 
Borgonyà) amb el 2024 (quan la colònia 
ja implementa la recollida selectiva) 
podem veure clarament que la xifra de 
tones recollides cau de manera des-
tacable tan sols en la fracció de resta, 
incrementant en gairebé 20 tones en 
la fracció orgànica. 

La millora de reciclatge continua 
per bon camí la tendència de reducció 
de residus que fixa la nova normativa 
europea, que busca tendir cap a una 
menor generació de residus a través 
de repercutir íntegrament el cost de la 
recollida de deixalles a la població, que 
any rere any es preveu que es vagi en-
carint a tot arreu. Tal com fixa la nor-
mativa, a partir del 2025 l'Ajuntament 
estarà obligat a repercutir el 100% del 
cost de la recollida a la població, però 
ajustant a la generació de residus per 
portar cap a la tendència fixada per 
les directrius europees de "qui més 
contamina, més paga".

Amb aquest canvi en ment, des de 
l'Ajuntament de Sant Vicenç posem el 
focus també en el gràfic de participa-
ció en el sistema de recollida porta a 
porta, també inclòs dins les mateixes 
dades facilitades des de l'empresa con-
cessionària. Les dades mostren que 
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la població s'ha involucrat en aquest 
sistema de recollida, amb un 80,5% de 
veïns i veïnes que participa traient les 

deixalles menys d'un cop a la setmana 
(16,7%), d'un a tres cops a la setmana 
(62,7%) o més de tres cops setmanals 
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el tema

Detectats diversos abocaments 
il·legals de deixalles a Sant Vicenç

(1,1%), però preocupa veure una xifra 
propera al 20% de persones que no hi 
participen activament. En un horitzó 

que ja apunta cap a un servei repercu-
tit íntegrament pel veïnat, és respon-
sabilitat de totes i de tots procurar 

incrementar les xifres de reciclatge 
i, alhora, minimitzar els costos que 
s'hauran de pagar per aquest servei.

Malgrat que el sistema de recollida 
porta a porta està registrant bones 
xifres i bona participació per part 
de la majoria de veïns i veïnes de 
Sant Vicenç de Torelló, aquests dar-
rers mesos s'han detectat diversos 
abocaments il·legals de deixalles al 
medi natural. Els darrers casos han 
inclòs des de residus industrials fins 
a deixalles domèstiques, amb fins i 
tot un abocament d'un centenar de 
pneumàtics a la llera del riu Ges. A 

part d'aquests abocaments incon-
trolats al medi natural, també s'han 
registrat desbordaments d'algunes 
de les àrees d'aportació de deixalles 
al municipi, fet que també ha alte-
rat el servei i ús d'aquests espais, 
destinats com a punt d'aportació 
d'emergència complementaris a la 
recollida selectiva. 

Des de l'Ajuntament de Sant 
Vicenç de Torelló condemnem enèr-
gicament aquestes pràctiques que 

malmeten el nostre medi ambient, i 
recordem que el model de recollida 
que tenim implantat és el porta a 
porta, amb l'objectiu de separar 
i reciclar els productes segons 
fracció d'orgànic, multiproducte i 
resta. De la mateixa manera, també 
animem a tot el veïnat a sumar-se 
a la recollida selectiva, sistema 
consolidat per la seva comoditat i 
pels bons índexs de reciclatge que 
aconsegueix en tots els municipis.
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politica municipal

Ple Ordinari del 25 de setembre del 2024

Rectifi cació d'errada material del Pla d'Ordenació 
Urbanística Municipal (POUM)

Aprovació de l'acta del Ple Ordinari del 
31 de juliol del 2024

Aprovació del Compte General de 
l'Exercici de l'any 2023

APROVAT PER UNANIMITAT

APROVAT PER UNANIMITAT

APROVAT PER UNANIMITAT

Recordeu que tots els plens es poden seguir en 
directe al canal de YouTube de l'Ajuntament 

de Sant Vicenç de Torelló amb aquest codi QR. 

Ple Ordinari del 31 de juliol del 2024

Aprovació dels dos dies de festa local del municipi de 
Sant Vicenç de Torelló per a l’any 2025

Aprovació del pla director d’abastament d’aigua potable 
del municipi de Sant Vicenç de Torelló

Moció presentada per Acord SVT sobre la construcció 
d’un itinerari de vianants a la carretera BV-5626 

Aprovació de les actes del Ple Ordinari del 29 de maig i 
del Ple Extraordinari del 27 de juny

Aprovació inicial de la modifi cació 
de crèdit 5/2024

APROVAT PER UNANIMITAT

APROVAT PER UNANIMITAT

APROVAT PER UNANIMITAT

SUMEM Acord 
SVT

SUMEM Acord 
SVT

Resum dels plens municipals 
de l'Ajuntament de Sant Vicenç
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OBRES I SERVEIS

Estan ubicats als carrers Torelló i de la Font i a la plaça de Cal Ferrer per moderar el trànsit

Actuacions per pacificar el trànsit 
amb nous reductors de velocitat
L'Ajuntament de Sant Vicenç de 
Torelló continua apostant per la pa-
cificació del trànsit al nucli urbà del 
municipi amb la construcció de tres 
nous reductors de velocitat ubicats 
al carrer Torelló, a la plaça de Cal 
Ferrer i al carrer de la Font. Amb 
l'objectiu principal de dotar de major 
seguretat els carrers del municipi, 
reduint la velocitat dels vehicles que 
hi circulen, aquests tres nous reduc-
tors se sumen als que ja es van cons-
truir el passat 2023 als carrers Toll, 
Montserrat, Vilamitjana i a la plaça 
de l'Ajuntament, totes elles vies on 
es van detectar possibles conflictes 
entre vianants i vehicles a causa de 
la velocitat d'aquests.

Totes les obres es van executar 
a principis d'aquest mes d'octubre 
i van ascendir a un import total de 
12.000 euros, dels quals 10.000 fruit 
d'una subvenció de la Diputació de 
Barcelona. 

La revisió del cadastre municipal 
de Sant Vicenç de Torelló continua 
el seu procés per actualitzar el do-
cument que, malgrat datar de l'any 
1986, encara regeix els immobles 
del nostre municipi. Des de l'Ajunta-
ment es va sol·licitar aquesta revisió 
fa mesos, i a partir del passat mes 
de setembre ja van començar a 
arribar les primeres cartes i notifi-
cacions electròniques a aquells pro-
pietaris que patiran modificacions 
en les taxes dels seus immobles. 
Arran d'aquest procés també han 

aflorat molts errors en numeracions 
de diversos immobles, errades que 
s'han comunicat per esmenar en 
el document que s'està elaborant i 
rectificant. 

Des de l'Ajuntament de Sant 
Vicenç s'ha ofert ajuda i assessora-
ment en tot moment als veïns que 
han rebut les notificacions, aju-
dant-los a descarregar-les i consul-
tar-les per estar informats de cara 
a l'entrada en funcionament dels 
nous valors actualitzats a partir de 
l'any 2025. Cal recordar també que 

En marxa els tràmits per 
actualitzar el cadastre de Sant 
Vicenç, que data de l'any 1986
Durant els darrers mesos ja han arribat les primeres 
notificacions a propietaris que es veuran afectats per canvis 
impositius. Des de l'Ajuntament s'ha ofert assessorament

l'augment de valor cadastral dels im-
mobles suposarà increments de les 
taxes de l'IBI. Aquest augment, però, 
no es reflecteix directament a partir 
del 2025 sinó que s'aplicarà un co-
eficient reductor que anirà incre-
mentant gradualment els imports 
durant els pròxims 10 anys per 
arribar, el 2035, als imports estipu-
lats en el cadastre revisat. Aquest 
augment progressiu estarà subjecte 
a la variació dels gravàmens im-
positius que marqui l'Ajuntament, 
que actualment està establert en 
un 0,92%. En cas que hi hagi algun 
immoble que pateixi alguna baixada 
en el pagament de l'IBI, aquest sí que 
s'aplicarà immediatament i de forma 
íntegra a partir d'aquest pròxim 
2025, quan ja s'apliquin els nous 
imports. Lligat a aquesta revisió 
cadastral, i per evitar que les plus-
vàlues també es vegin afectades, 
s'aplica un coeficient reductor en la 
taxa de plusvàlues.



6

Esclatats | Revista municipal de Sant Vicenç de Torelló

SOSTENIBILITAT

Amb l'objectiu de millorar els benefi-
cis que el verd urbà aporta a la vida 
dels veïns i veïnes de Sant Vicenç, 
l'Ajuntament preveu executar canvis 
en el verd urbà, substituint una 
trentena d'arbres i apostant per 
plantar-ne a nous espais. El principal 
motiu del canvi d'arbrat recau en l'es-
tat dels que hi ha actualment, que ja 
presenten un estat lluny de ser òptim 
a causa de les agressives podes a les 
quals han estat sotmesos durant els 

darrers anys, però aprofitant aquests 
canvis necessaris es buscarà optar 
per espècies que maximitzin els 
beneficis per al municipi: més ombra, 
menys consum d'aigua, tractaments 
més senzills i amb menys danys per a 
l'arbrat...

On es plantaran nous arbres serà 
al parc del cementiri i a la plaça Onze 
de Setembre, a més de replantar-se 
els que hi ha a la plaça del Castell (on 
es retiraran cinc troanes i una mo-

rera per plantar-hi dos aurons i dos 
lledoners) o al carrer Escòcia (on es 
retiraran els Cercis i algunes more-
res per plantar-hi quatre aurons i sis 
til·lers). Finalment, també està pre-
vist que al carrer Girona (al costat 
del Casal de la Gent Gran) es retirin 
les cinc moreres que hi ha actual-
ment, però en aquest cas serà per 
tapar els escocells i oferir més espai 
a la vorera, que actualment és massa 
estreta per al pas de vianants.

Millores en el verd urbà amb  
la plantació de nous arbres
Es canviaran una trentena d'arbres per maximitzar els beneficis de l'arbrat al municipi

Des de l'Ajuntament de Sant Vicenç 
de Torelló, i amb el suport de la Di-
putació de Barcelona, s'està elabo-
rant el pla de poda de l'arbrat de tot 
el municipi, que estarà llest durant 
els darrers dos mesos de l'any. 
Aquest preveu canviar els mètodes 
tradicionals emprats fins ara per 
optar per mètodes que afavoreixin 
l'estabilitat de l'arbrat, alhora que 
inclou podes per evitar interferènci-
es i la producció del fruit.

Canvis en els mètodes de 
poda de l'arbrat al poble
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sostenibilitat

L'Ajuntament de Sant Vicenç de 
Torelló ja ha començat a executar i 
posar fil a l'agulla per realitzar im-
portants millores en la xarxa de sub-
ministrament d'aigua als diferents 
nuclis del municipi, aprofitant els més 
de 500.000 euros de subvencions 
atorgats per diferents ens públics 
aquest 2024. Està previst que durant 
aquest darrer trimestre de l'any ja se 
n'executin algunes, com la millora de 
230 metres de canonades d'impulsió 
a Borgonyà, projecte que s'iniciarà 
aquest mateix mes d'octubre, o la 
desinfecció i neteja dels dipòsits de 
Sant Vicenç i Borgonyà, actuació ja 
executada amb èxit.

De cara al 2025 està previst que 
es realitzin altres projectes impor-
tants, com és el de la sectorització 
amb comptadors i reductors de 
pressió a Borgonyà, així com la millo-
ra i substitució d'una part de la xarxa 
de la colònia, projecte que ja està re-
dactat i en fase de licitació. Entre les 
millores previstes també cal desta-
car la recuperació del pou del carrer 
Bellmunt de Sant Vicenç, pel qual el 
consistori ha rebut una subvenció de 
poc menys de 200.000 euros i que 
també s'executarà més endavant.

Noves actuacions de millora en la 
xarxa de subministrament d'aigua
En aquest darrer trimestre del 2024 ja han començat alguns dels projectes més importants

Malgrat que algunes de les tovalloletes 
i altres elements d'higiene al mercat 
estiguin etiquetats com a productes 
biodegradables, si es llencen pels des-
guassos provoquen problemes greus 
en les canonades i en les instal·lacions 
de bombeig. Per evitar actuacions 
d'urgència com les que s'han hagut 
de realitzar per desembussar dife-
rents punts de la xarxa, es recorda 
a tota la població aquesta prohibició. 
Siguem-ne conscients!

Prohibit llençar tovalloletes  
i elements no biodegradables 
pels desguassos
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EL REPORTATGE

Borgonyà celebra el centenari 
amb un programa ric en activitats 
i amb molt bona participació
El Teatre Casino i el camp de futbol van ser l'epicentre de la celebració del segle d'història, 
amb dos caps de setmana plens de propostes fruit de la col·laboració entre entitats i veïnat

Un segle de vida. Una xifra que es diu 
molt ràpid, però que costa molt d'as-
solir. Aquesta és la fita que, aquest 
2024, celebra el Teatre Casino i 
el camp de futbol de la colònia de 
Borgonyà, dos espais que han estat 
durant molts anys, i que encara ho 
són avui en dia, el centre de la vida 
social i associativa de la nostra sin-
gular colònia nascuda el 1895 amb la 
construcció de la fàbrica i els primers 
edificis per part de l'empresa escoce-
sa J & P Coats Ltd. Fruit de les ganes 
i l'empenta de les entitats i els veïns 
de Borgonyà, aquest mes d'octubre 
s'han celebrat els actes del centenari 
d'aquests dos espais, sumant una 
excel·lent participació en un cartell 
d'actes que no ha deixat indiferent a 
ningú i que ha fet valer la història i la 
importància del Casino i el camp de 
futbol en el desenvolupament de la 
vida en la societat de Borgonyà.

L'estrena del documental 100 
anys del Teatre Casino de Borgo-
nyà va ser l'encarregat de donar el 
tret de sortida a tot el programa del 
centenari, recollint diferents testimo-
nis i imatges històriques que ajuden 

a contextualitzar i entendre el pes 
d'aquest equipament. La Coral Lloria-
na també es va sumar a la celebració 
d'aquesta efemèride amb l'espectacle 
25 anys de música i emocions, que 
també va fer ple al Teatre Casino. 
L'obra inVISIBLES va posar el toc 
teatral i femení a tota la celebració, 
donant veu a les dones que, durant 
tants anys, van fer que la fàbrica i de 
manera conseqüent la colònia conti-
nués funcionant. Tampoc hi van faltar 
sessions de cinema o el teatre, de la 
mà d'El florido pensil (nenes), que van 
enriquir encara més el centenari. 

L'aspecte més esportiu el van 
posar la taula rodona del programa 
Esport KM0, d'EL 9 TV, el torneig 
d'escacs o, com no podia ser d'altra 
manera, els tornejos i partits de fut-
bol. Primer va ser el partit d'històrics 
i ja a la recta final de la celebració, 
el torneig de futbol inclusiu, que va 
omplir el camp de Borgonyà del caliu 
esportiu. El dinar de celebració va po-
sar el punt final a una setmana plena 
d'actes que acabaran d'arrodonir els 
Pastorets aquest Nadal, que ja són 
tota una tradició a la colònia.

El programa del 
centenari neix de 
la col·laboració i 
la implicació de 
les entitats i la 
gent de la colònia, 
assolint molt bona 
participació en tots 
els actes previstos

Els actes culturals  
i esportius van ser els 
grans protagonistes, 
amb actuacions, 
concerts, partits de 
futbol i actes socials 
que van omplir de 
vida la colònia per 
celebrar el centenari
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EL REPORTATGE
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FESTES MAJORS

Sant Vicenç acomiada l'estiu 
amb rauxa de Festa Major
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FESTES MAJORS

Gran ambient en una Festa 
Major plena d'actes a Borgonyà
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Tauler de noticies

not
ície

s v
aria

des Balanç molt 
positiu en la 
temporada de 
bany 2024

La piscina de Sant Vicenç de Torelló 
va tancar aquest mes de setembre 
la temporada de bany 2024, que 
des de l'Ajuntament es valora molt 
positivament tant des del funcio-
nament de tot l'equipament com 
també des de l'apartat econòmic. 
Enguany es van tornar a esgotar els 
750 abonaments que es van posar 
a la venda, demostrant un estiu 
més una molt bona rebuda per part 
tant de veïns i veïnes del poble i els 
seus nuclis com també de persones 
de fora de Sant Vicenç de Torelló. 
Segons els càlculs fets pel consis-
tori, uns 400 abonaments van ser 
comprats pel veïnat, mentre que 
la resta de 350 abonaments van 
exhaurir-se quan es va obrir el ter-
mini de compra a gent de fora de 
Sant Vicenç de Torelló, Borgonyà i 
Vila-seca. Un dels punts que també 
va deixar bon regust de boca van 
ser els abonaments d'agost, una 
iniciativa que s'estrenava aquest 
2024 i que va comptar amb una 
trentena de persones interessa-
des en accessos a la piscina només 
durant el mes d'agost. Pel que fa al 
balanç econòmic, es tanca el cicle 
amb sensacions positives, aconse-
guint els ingressos a través de la 
taxa municipal per cobrir totes les 
despeses generades per aquest 
equipament durant els més de dos 
mesos que ha estat obert al públic.

ESTIU 2024

Octubre, mes 
cultural per a 
la gent gran 
a Sant Vicenç

Les persones grans de Sant Vicenç 
de Torelló van gaudir, del 21 al 27 
d'octubre d'aquest 2024, d'una 
setmana cultural que va arribar far-
cida d'actes i propostes per a tots 
els gustos. L'esport, la cultura, les 
excursions i, sobretot, la socialitza-
ció van ser els grans protagonistes 
del mes en un cartell d'actes amb 
més de deu propostes en tan sols 
set dies. El dilluns dia 21 va ser el 
tret de sortida a tota una setmana 
de moviment, encetant la Setmana 
Cultural amb una caminada i esmor-
zar al matí i una sessió de jocs de 
taula a la tarda. Un concert de l'Es-
cola Lloriana va ser l'acte central de 
dimarts, mentre que dimecres 23 li 
va arribar el torn al dia més mogut 
de tots, amb una excursió al Museu 
Dalí de Figueres, amb parada al 
Teatre Museu i dinar a Banyoles. Di-
jous va ser el torn d'una interessant 
xerrada sobre l'autor Jules Verne, 
mentre que divendres vam deixar la 
literatura a part per endinsar-nos 
en el món de la gran pantalla amb 
una sessió de cinema. Una xocolata-
da matinal va ser l'encarregada de 
presidir la recta fi nal de la setmana, 
que va cloure el diumenge amb una 
missa per als difunts i un dinar de 
germanor acompanyat per les me-
lodies de The Rovers, protagonistes 
d'un fi nal de festa que va deixar el 
pavelló d'allò més alt.

PERSONES GRANS
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tauler de noticies

Beques per a 
estudis superiors
Un any més, l'Ajuntament de Sant 
Vicenç de Torelló convoca les beques 
per a estudis superiors per al curs 
2023-24, destinades directament a 
aquells joves d'entre 17 i 30 anys que 
han cursat estudis de Cicles For-
matius de Grau Superior o carreres 
universitàries. Les beques ofertes 
des del consistori arriben fins a un 
topall de 250 euros per alumne, per 
ajudar a sufragar aquells costos de 
transport o compra de material, per 
exemple. Les sol·licituds es poden fer 
de l'1 al 28 d'octubre.

L'Espai Jove 
enceta nou curs!
L'Espai Jove de Sant Vicenç de Torelló 
va donar el tret de sortida al curs 
2024-25 aquest passat 2 de setembre 
amb nous horaris i propostes per a tot 
el jovent del nostre municipi. Els hora-
ris són els següents: dilluns (Esports 
en Valors) i dimecres de 5 de la tarda 
a 8 del vespre (el penúltim dimecres 
de cada mes hi haurà una activitat te-
màtica) i dijous de 4 a 6 amb les tardes 
d’estudi (per a majors de 12 anys). Les 
inscripcions per a Esports en Valors es 
faran en breu, així que estigueu atents i 
atentes a les xarxes! 

Futbol inclusiu  
a Borgonyà
Amb motiu del torneig de futbol in-
clusiu que es va disputar el diumen-
ge 20 d’octubre per commemorar 
el centenari del camp de futbol de 
Borgonyà, una representació de 
jugadors de la UE Sant Vicenç van 
visitar la Residència Mas Vella Terra 
de Gurb per compartir una tarda 
d'esport i experiències amb els 
usuaris del centre, que formen part 
de l'equip de futbol d'Els Gurbins. Va 
ser una jornada emotiva i d'allò més 
enriquidora per a tots.

Diverses millores 
al camp de futbol
L'Ajuntament de Sant Vicenç, con-
juntament amb la UE Sant Vicenç, 
han executat les darreres setmanes 
algunes millores al camp de futbol 
municipal. Entre les actuacions 
realitzades destaquen els treballs de 
manteniment i pintura a l'edifici dels 
vestidors, així com també la pintura 
de tots els murs laterals i la nova 
senyalística. Finalment, també s'han 
fet treballs de manteniment de la 
gespa artificial a tots dos camps, 
per mantenir-ne les qualitats de joc.

Sant Vicenç 
celebra la Diada
Com cada any, Sant Vicenç de To-
relló va tornar a celebrar la Diada 
Nacional de Catalunya, el dia 11 de 
setembre, amb diferents actes pen-
sats especialment per a l'ocasió. La 
jornada va començar amb una cer-
cavila dels Gegants de Sant Vicenç, 
que van portar a tots els assistents 
cap a la plaça Onze de Setembre, on 
van tenir lloc els parlaments i l'ofre-
na floral. Per acabar d'arrodonir la 
jornada, la Coral Lloriana Jove va 
oferir un concert i, en acabar, es va 
compartir un pica-pica.

Bon inici del curs 
24-25 a Sant Vicenç
L'Escola Lloriana va començar aquest 
mes de setembre un nou curs escolar 
que va encetar amb un total de 165 
alumnes, mentre que la Llar d'Infants 
va donar la benvinguda al curs amb 
una trentena d'infants. Durant els me-
sos d'estiu s'ha aprofitat per executar 
algunes obres de millora en tots dos 
centres per iniciar el curs amb garan-
ties, fent actuacions de paleteria, pin-
tura, instal·lació de parquet i compra 
de materials, així com noves pissarres 
digitals per a aquest curs 2024-25.
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tribuna municipal

ACORD SVT

Impulsem el compromís polític per fer realitat el camí de vianants per
unir Vila-seca amb Torelló

Al passat Ple de juliol es va aprovar la nostra proposta per construir un camí segur entre Vila-seca i Torelló. 

Aquesta iniciativa té com a objectiu millorar la seguretat dels vianants en un tram de la carretera BV-5626, que
actualment representa un risc considerable per a aquells que transiten a peu.

Volem destacar també l’impuls al projecte per part dels veïns de Vila-seca que han estat recollint firmes a favor del
projecte durant mesos, una mobilització que ha demostrat la importància que aquesta iniciativa té per a ells.

El projecte, recolzat per tots els grups municipals de Torelló, pretén reactivar un pla similar proposat el 2018 que no es va
portar a terme. 

Gràcies a la voluntat, la força dels veïns i veïnes de Vila-seca, i l’aprovació de la nostra moció, la Diputació ha
presentat una primera proposta als ajuntaments de Sant Vicenç i de Torelló per tirar endavant el projecte.
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serveis i passatemps

Ja estàs inscrit/a 
al canal de difusió 
per WhatsApp de 

l'Ajuntament de Sant 
Vicenç?

Tota la informació de la nostra vila al teu mòbil 
immediatament!

Busca'ns també a les xarxes socials!

@ajuntamentsvdt @AjStVicencT

ACTIVITATSMENSUAL
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a LA CONTRAPORTADA

Quina és la història del comerç? 
Vaig obrir aquest negoci amb 

només 19 anys, després de cursar 
un mòdul d'estètica. Als matins 
treballava a la llibreria que hi havia al 
poble i a les tardes, al centre d'estè-
tica. Val a dir que vaig poder iniciar 
aquest projecte sent tan jove grà-
cies al fet que la meva família em va 
donar suport des d'un bon comença-
ment, alhora que el local era dels 
meus avis, que havien regentat una 
botiga de comestibles i vam arribar 
a un acord per transformar-lo. 

Quants anys fa que està al 
capdavant del negoci? 

Aquest març va fer 31 anys.

Quina és la importància del 
comerç local? 

El comerç local és bàsic per man-
tenir en vida els pobles, el nostre i 
el que sigui. Un poble sense comerç 
perd llocs de treball, una part del 

Estètica de quilòmetre 0
L'Stètic Glòria suma ja més de 30 anys apostant pel comerç de proximitat i per dinamitzar  

la vida del poble a través del centre estètic que Glòria Soy va obrir amb només 19 anys

motor econòmic i passa a ser un 
poble dormitori, que no té vida als 
carrers. Aquí fa uns 25 anys hi havia 
una trentena de comerços, i hi havia 
molta més vida al carrer. Tot això ja 
ha canviat, però ha canviat aquí i a 
tot arreu.

Què els diria als veïns i veïnes 
per animar-los a apostar pel co-
merç local i de proximitat? 

El comerç local i de proximitat té 
una qualitat humana que s'ha de va-
lorar, amb productes de quilòmetre 
zero. El comerç local ajuda a dina-
mitzar activitats i la vida de poble.

Alguna anècdota viscuda dar-
rere el taulell?

Recordo que, al principi, tothom 
mirava encuriosit els nois que entra-
ven al centre, i ara hi ha tants o més 
nois que noies que visiten centres 
d'estètica, i sense cap mena de pro-
blema. La mentalitat ha canviat.

Stètic Glòria

Any de fundació:
1993

Fundadors:
Glòria Soy Ferrer

Conegut popularment com:
Stètic Glòria

Propietari o propietària:
Glòria Soy Ferrer

Sector empresarial:
Centres i instituts de bellesa


